



Stephen W S Hung
Vice-President
The Law Society of Hong Kong

Mr. Stephen Hung has been a member of the Council of the Law Society of Hong Kong since 2003, and was elected as Vice President on 24 May 2012. Prior to becoming a Vice President, Mr. Hung has served in numerous Law Society committees as the Chairman of its Standing Committee on Compliance, Standing Committee on External Affairs, Criminal Law and Procedure Committee, Law Week Organizing Committee as well as a member of Law Society working committees.

As a representative of the Law Society of Hong Kong, Mr. Hung also serves on various government boards and committees, namely Council Member of the Legal Aid Service Council, and Duty Lawyer Service; as member of the Assessment Board for higher rights of audience, Criminal Court Users' Committee, and Criminal Procedure Rules Committee.

Mr. Hung was admitted as a solicitor in Hong Kong in 1995. He is currently a Partner of Pang, Wan, & Choi.

熊運信律師
香港律師會副會長

熊運信律師自 2003 年起出任香港律師會理事，並於 2012 年 5 月 24 日獲選為律師會副會長，之前，熊律師參與多個律師會委員會職務，包括：出任審查及紀律常務委員會、對外事務委員會、刑事及訴訟程序委員會主席，與及法律周籌委會及其他委員會的工作。

作為香港律師會代表，熊律師亦擔任下列公職：

- 法律援助服務局成員
- 當值律師服務執委會成員
- 較高級法院出庭發言權評核委員會委員
- 刑事法庭使用者委員會成員
- 刑事訴訟程序規則委員會成員

熊律師於 1995 年取得香港執業律師資格。他現為彭溫蔡律師行合夥人。

Contact:

The Law Society of Hong Kong
3/F, Wing On House
71 Des Voeux Road
Central, Hong Kong
Tel: +852 2846 0500
Fax: +852 2845 0387
Email: sg@hklawsoc.org.hk
Website: www.hklawsoc.org.hk

聯絡：

香港律師會
香港中環德輔道中 71 號
永安集團大廈 3 樓
電話：+852 2846 0500
傳真：+852 2845 0387
電郵：sg@hklawsoc.org.hk
網址：www.hklawsoc.org.hk